

**Integrity Training Workshop for  
Frontline Practitioners Working in the Private Sector**  
**商業機構前線從業員誠信培訓課程**

<b>Date &amp; Time</b> : 日期及時間	<b>3.10.2024 (Thu 星期四)</b> 4:00 p.m. – 5:00 p.m. (Login time 登入時間: 3:30 p.m.) <b>Enrolment deadline 截止報名日期: 26.9.2024 (Thu 星期四)</b>
<b>Target 對象</b> :	Frontline practitioners working in the private sector 商業機構前線從業員
<b>Language 語言</b> :	Cantonese 廣東話
<b>Enquiry 查詢</b> :	2899-3795 (Ms WONG 黃小姐)

**Remarks 備註**

- The webinar is free of charge.  
費用全免。
- The webinar is livestreamed by the software program, Zoom.  
講座以 Zoom 軟件直播。
- The webinar details will be provided to participants no later than 2 working days before the webinar.  
我們會於講座舉行日期前不少於兩個工作天透過電郵將講座資料發放予參加者。
- Participants will receive an email to certify their attendance after the webinar.  
參加者在完成講座後將獲發電郵確認其出席。

**Integrity Training Workshop for  
Frontline Practitioners Working in the Private Sector**  
**商業機構前線從業員誠信培訓課程**

**Enrolment Form 報名表格**

**Please complete and return this Form by email or fax:**

**請把填妥的報名表格以電郵或傳真交回：**

Email 電郵 : bedcsec@crd.icac.org.hk

Fax No. 傳真 : 2519-7762

We would like to reserve a seat/seats for the following participant(s):

我們擬為下列參加者預留名額：

	Name of Participant 姓名*	Title 職位	Email 電郵*	Tel. 電話
1				
2				
3				
4				
5				

\* For sending webinar confirmation. 有關資料用作發放課程詳情。

Company name 公司名稱 : \_\_\_\_\_

Contact person 聯絡人姓名 : \_\_\_\_\_

Email address 電郵 : \_\_\_\_\_

Telephone 聯絡電話 : \_\_\_\_\_

Date 日期 : \_\_\_\_\_

*The information provided in this form will be used for providing ICAC services to you and updating the contact database of the Commission. Under Section 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right of access to make correction of your personal data provided in this form. Such access to personal data should be addressed to Ms Katy WONG, Assistant Community Relations Officer of our office (Tel: 2899-3795; Address: 8/F, 303 Java Road, North Point, Hong Kong). This form will be kept for 3 months after it is received by the ICAC.*

*在本表格所提供的資料，將用作向你提供防貪服務及更新本署通訊資料庫。根據《個人資料（私隱）條例》第18條、第22條及附表1第6原則，你有權要求查閱及更正本表格內填報的資料。如有需要，請與本辦事處助理廉政教育主任黃依琪小姐聯絡（電話：2899-3795；地址：香港北角渣華道303號廉政公署大樓8樓）。本表格會由接獲日期起計保存三個月。*